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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 på 

Ätrabygdens ridklubb. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Emelie Andersson, Maud Delling, Karolina Svensson och 

Johanna Halldén 

Närvarande via Teams: Linnea Bäckman, Thyra Romberg och Emma Mårtensdotter. 

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Eva Åkerström, Jennie Dahlström och Lasse Åkerström. 

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Johanna Halldén. 

4. Föregående mötesprotokoll, inget att erinra. 

5. Ekonomin, mötet beslutade att betala ut 2894; plus 1000;- i arrangörsstöd för allsvenskan 

2022 (se uträkning i bilaga 1). 

6. Kansliet, den nya hemsidan är under uppbyggnad och kommer lanseras den 25 oktober. 

Jeanette ombesörjer flytten och tar in hjälp vid behov.  

7. DUS,  

Vi i stallet var den 9 oktober på Harplinge ridklubb och det var 5 lag som deltog. DUS har 

deltagit vid en central konferens med CUS. 

Den 13 november är det FULK och första ULK är den 26-27 november. 

Föreläsningen med Erik Grönberg blir den 3 december på Gullbrannagården. 

8. Distriktsombudsperson, Inget att rapportera. 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, Malin och Maud har varit på fortbildning för BAS-utbildare med ett nytt material och 

har planerat in en utbildning den 19 november på Harplinge ridklubb.  

Inbjudan till Hallandsmästerskapen har gått ut till våra ridskolor och blir under våren 2023.  

En Säkerhetskurs är inplanerad till den 30 oktober. 

Det blir en fortbildning för våra ridlärare på Falkenbergsortens ryttarförening den 7 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 

november med Anette Graf och Traudi Björling. Fortbildningen blir i samarbete med Agria. 

 

TS, Ryttarutvecklingen är nu klar och vi planerar för att ha ett liknande koncept för häst 

nästa år för ryttare 16-25 år. 

Kursen för tävlingsledare den 12 oktober hade 30 deltagare och var väldigt uppskattad. 

Vi har pratat om att lägga in en anslagstavla på hemsida eller annan plattform för 

arrangörer. Emma undersöker hur man skulle kunna lägga upp det. 

Halmstad arrangerar DM för ponny den 20 november. 

10. Övriga frågor  

a) Nyhetsbrev #4, nästa nyhetsbrev planeras att komma ut i slutet av oktober. Varje sektion 

mailar info till Jeanette så fort som möjligt dock senast den 24 oktober. 

b) Ridsportforum 15–16 oktober, tre stycken från distriktet plus 4 från DUS deltog på träffen 

i Åkersberga. Det var en rolig och inspirerande helg med ”Ridsport 2030” i fokus.  

c) Motioner till stämman, ska vara Svenska ridsportförbundet tillhanda senast den 1 

december. Motioner från föreningar ska vara distriktet tillhanda senast den 15 november för 

yttrande. Jeanette skickar ut information till våra föreningar. 

d) Årsmöte 2023, vi bestämde att årsmötet 2023 ska vara den 16 mars. 

Förslag att hyra en större lokal för middag, paneldebatt och prisutdelningar. Emelie hör med 

Amanda Andersson om hon kan komma och berätta om sin verksamhet och framgångar med 

familjens uppfödningar. 

Jeanette undersöker lokal. 

7. Nästa möte, är den 14 oktober kl 18.30 på Harplinge ridklubb där även valberedningen 

kommer bjudas in.  

8. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Johanna Hallden, justeringsman      

 

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare  
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 

Bilaga 1 
 
 
Utbetalning 2022 års arrangörsstöd för Allsvenskan    

Totala lagavgifter:   147200    

Kostnader priser:   45899    

Kostnad lagledartrfäff:      digital    

Kvar:   101301    

80% till arr:   81040,8   81040/28=2894 

20% till HRF:   20260,2    

 Omgångar     

Arrangörer   Vår och höst Kr Delsumma 
Extra 
stöd SUMMA 

Skedala   6 2894 17364 6000 23364 

Björbäck   1 2894 2894 1000 3894 

Himledalen   2 2894 5788 2000 7788 

Styringe   6 2894 17364 6000 23364 

Hermanstorp   1 2894 2894 1000 3894 

Olsegården   1 2894 2894 1000 3894 

Frillesås   3 2894 8682 3000 11682 

Hallands Equstrian   1 2894 2894 1000 3894 

Ätrabygden   1 2894 2894 1000 3894 

Kvibille   1 2894 2894 1000 3894 

Eksätra   1 2894 2894 1000 3894 

Tönnersa   1 2894 2894 1000 3894 

Nordhalland   2 2894 5788 2000 7788 

Skultagården   1 2894 2894 1000 3894 

 0 28 40516 81032 28000 109032 

       

Förslag: enligt DS-beslut den 17 oktober 2022 2894 kr/ arrangör + 1000;- i extra i arrangörsstöd 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 


 


Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 på 


Ätrabygdens ridklubb. 


Närvarande:  Thomas Magnusson, Emelie Andersson, Maud Delling, Karolina Svensson och 


Johanna Halldén 


Närvarande via Teams: Linnea Bäckman, Thyra Romberg och Emma Mårtensdotter. 


Adjungerande: Jeanette Hedberg 


Inte närvarande: Eva Åkerström, Jennie Dahlström och Lasse Åkerström. 


1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 


2. Dagordningen, godkändes. 


3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Johanna Halldén. 


4. Föregående mötesprotokoll, inget att erinra. 


5. Ekonomin, mötet beslutade att betala ut 2894; plus 1000;- i arrangörsstöd för allsvenskan 


2022 (se uträkning i bilaga 1). 


6. Kansliet, den nya hemsidan är under uppbyggnad och kommer lanseras den 25 oktober. 


Jeanette ombesörjer flytten och tar in hjälp vid behov.  


7. DUS,  


Vi i stallet var den 9 oktober på Harplinge ridklubb och det var 5 lag som deltog. DUS har 


deltagit vid en central konferens med CUS. 


Den 13 november är det FULK och första ULK är den 26-27 november. 


Föreläsningen med Erik Grönberg blir den 3 december på Gullbrannagården. 


8. Distriktsombudsperson, Inget att rapportera. 


9. Rapporter (RAS, TS)  


RAS, Malin och Maud har varit på fortbildning för BAS-utbildare med ett nytt material och 


har planerat in en utbildning den 19 november på Harplinge ridklubb.  


Inbjudan till Hallandsmästerskapen har gått ut till våra ridskolor och blir under våren 2023.  


En Säkerhetskurs är inplanerad till den 30 oktober. 


Det blir en fortbildning för våra ridlärare på Falkenbergsortens ryttarförening den 7 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 


november med Anette Graf och Traudi Björling. Fortbildningen blir i samarbete med Agria. 


 


TS, Ryttarutvecklingen är nu klar och vi planerar för att ha ett liknande koncept för häst 


nästa år för ryttare 16-25 år. 


Kursen för tävlingsledare den 12 oktober hade 30 deltagare och var väldigt uppskattad. 


Vi har pratat om att lägga in en anslagstavla på hemsida eller annan plattform för 


arrangörer. Emma undersöker hur man skulle kunna lägga upp det. 


Halmstad arrangerar DM för ponny den 20 november. 


10. Övriga frågor  


a) Nyhetsbrev #4, nästa nyhetsbrev planeras att komma ut i slutet av oktober. Varje sektion 


mailar info till Jeanette så fort som möjligt dock senast den 24 oktober. 


b) Ridsportforum 15–16 oktober, tre stycken från distriktet plus 4 från DUS deltog på träffen 


i Åkersberga. Det var en rolig och inspirerande helg med ”Ridsport 2030” i fokus.  


c) Motioner till stämman, ska vara Svenska ridsportförbundet tillhanda senast den 1 


december. Motioner från föreningar ska vara distriktet tillhanda senast den 15 november för 


yttrande. Jeanette skickar ut information till våra föreningar. 


d) Årsmöte 2023, vi bestämde att årsmötet 2023 ska vara den 16 mars. 


Förslag att hyra en större lokal för middag, paneldebatt och prisutdelningar. Emelie hör med 


Amanda Andersson om hon kan komma och berätta om sin verksamhet och framgångar med 


familjens uppfödningar. 


Jeanette undersöker lokal. 


7. Nästa möte, är den 14 oktober kl 18.30 på Harplinge ridklubb där även valberedningen 


kommer bjudas in.  


8. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  


 


_______________________________  ______________________________    


Thomas Magnusson, ordförande  Johanna Hallden, justeringsman      


 


_______________________________                                                                                          


Jeanette Hedberg, sekreterare  
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2022 


Bilaga 1 
 
 
Utbetalning 2022 års arrangörsstöd för Allsvenskan    


Totala lagavgifter:   147200    


Kostnader priser:   45899    


Kostnad lagledartrfäff:      digital    


Kvar:   101301    


80% till arr:   81040,8   81040/28=2894 


20% till HRF:   20260,2    


 Omgångar     


Arrangörer   Vår och höst Kr Delsumma 
Extra 
stöd SUMMA 


Skedala   6 2894 17364 6000 23364 


Björbäck   1 2894 2894 1000 3894 


Himledalen   2 2894 5788 2000 7788 


Styringe   6 2894 17364 6000 23364 


Hermanstorp   1 2894 2894 1000 3894 


Olsegården   1 2894 2894 1000 3894 


Frillesås   3 2894 8682 3000 11682 


Hallands Equstrian   1 2894 2894 1000 3894 


Ätrabygden   1 2894 2894 1000 3894 


Kvibille   1 2894 2894 1000 3894 


Eksätra   1 2894 2894 1000 3894 


Tönnersa   1 2894 2894 1000 3894 


Nordhalland   2 2894 5788 2000 7788 


Skultagården   1 2894 2894 1000 3894 


 0 28 40516 81032 28000 109032 


       


Förslag: enligt DS-beslut den 17 oktober 2022 2894 kr/ arrangör + 1000;- i extra i arrangörsstöd 
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